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ROMÂNIA 
JUDEŢUL VÂLCEA 
CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI RÂMNICU VÂLCEA 
 

 
PROCES – VERBAL 

 
 
 Încheiat astăzi, 28 mai 2009, în şedinţa Consiliului Local al municipiului Râmnicu 
Vâlcea, convocată conform articolului 39 din Legea nr. 215/2001 privind Administraţia 
Publică Locală, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, la care participă: 
domnul primar Gutău Mircia, domnul viceprimar-consilier Rădulescu Romeo, domnul 
viceprimar-consilier Veţeleanu Ninel Eusebiu, domnul secretar Toma Mihăescu, precum şi 
22 de membri ai Consiliului Local  din cei 23 în funcţie. A lipsit motivat doamna consilier 
Bercea Maria. 
 În continuare, domnul secretar Toma Mihăescu declară deschise lucrările şedinţei şi 
prezintă procesul – verbal al  şedinţei extraordinare din data de 18 mai 2009. Nefiind discuţii 
pe marginea celor prezentate se supune aprobării şi se aprobă cu vot unanim procesul-
verbal al şedinţei extraordinare din data de 18 mai 2009. 
 După aprobarea procesului-verbal, doamna preşedinte de şedinţă, consilier Tîrlea 
Alina Eugenia prezintă ordinea de zi a şedinţei, care cuprinde următoarele puncte: 
1. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobare PUD ”Amplasare 6 locuinţe individuale 

P+1E+M – Goranu, str. Lespezi”, beneficiar Kaitar Daniela. 
2. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobare PUD ”Hală producţie şi pavilion 

administrativ – Stolniceni, str. Uzinei (pct. La canton)”, beneficiar S.C. PRAXIS S.R.L. 
3. Raport şi proiect de hotărâre privind avizare PUD ”Amplasare case de vacanţă P+1E str. 

Ostroveni”, beneficiari Cirip Florica, Popa Elena Claudia, Toma Daniel şi Ţenea Virgil. 
4. Raport şi proiect de hotărâre privind avizare PUD ”Showroom şi service BMW, Calea 

Bucureşti, nr.37”, beneficiar S.C. AUTO EXPERT S.R.L. 
5. Raport şi proiect de hotărâre privind avizare PUD ”Staţie spălare şi epurare ape 

reziduale, parcare autocisterne, grup administrativ, restaurant, împrejmuire, str. Uzinei”, 
beneficiar S.C. LOGISERV S.R.L. 

6. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea avizului prealabil de oportunitate şi a 
avizului nr.123/15.05.2009 al Comisiei Tehnice Consultative de Amenajare a Teritoriului 
şi Urbanism pentru ”Pavilion multifuncţional D+P+4(5)E+M, bdul Tudor Vladimirescu, 
nr.28 (fost nr.37)”, investitor Consiliul Judeţean Vâlcea. 

7. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pentru anul 2009 şi a 
listei de investiţii pe surse de finanţare. 

8. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului pentru contul 50.02.40 
“Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de intervenţie 
privind creşterea performantei energetice a blocurilor de locuinţe” pentru anul 2009. 

9. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut intern pe 
termen lung pentru asigurarea cofinanţării proiectelor în valoare de 38,2 milioane Euro, 
alocaţi prin Programul Operational Regional 2007-2013 pentru Polul de Dezvoltare 
Urbană Sud Vest Rm. Vâlcea.   

10. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului ”Extindere şi modernizare 
sistem de supraveghere video cu dispecerat, pe linia siguranţei publice şi prevenirea 
criminalităţii, la nivelul municipiului Râmnicu Vâlcea”, cuprins în Planul Integrat de 
Dezvoltare Urbană, a cheltuielilor eligibile, neeligibile şi conexe, a contribuţiei financiare 
a Consiliului Local al municipiului Rm. Vâlcea de minim 2% din valoarea cheltuielilor 
eligibile şi a indicatorilor cuprinşi în Studiul de Fezabilitate aprobat. 

11. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Proiectului ”Arteră de legătură între 
strada Ştirbei Vodă şi strada Morilor, inclusiv podul peste râul Olăneşti în municipiul 
Râmnicu Vâlcea”, cuprins în Planul Integrat de Dezvoltare Urbană, a cheltuielilor 
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eligibile, neeligibile şi conexe, a contribuţiei financiare a Consiliului Local al municipiului 
Rm. Vâlcea de minim 2% din valoarea cheltuielilor eligibile şi a indicatorilor cuprinşi în 
Studiul de Fezabilitate aprobat. 

12. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “Sistem de Management 
Informatizat la Primăria municipiului Râmnicu Vâlcea”. 

13. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate la obiectivul de 
investiţii ”Ansamblu de locuinţe în regim de închiriere pentru tineri prin ANL Ostroveni 6 
– Extindere, completare, str. Nicolae Iorga, nr.11,15”. 

14. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Racord 
canalizare bloc 1 Oltchim”. 

15. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Reţea 
canalizare menajeră, str. Constantin Dălban”. 

16. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Reţea 
apă, strada Apusului – Eftimeştilor”. 

17. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Reţea 
canalizare menajeră, str. Buda – Poenari”. 

18. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Reţea 
apă, str. Buda – Poenari, închidere inel cu conducta din strada Ştirbei Vodă, municipiul 
Râmnicu Vâlcea”. 

19. Raport şi proiect de hotărâre privind actualizarea Studiului de Fezabilitate la obiectivul de 
investiţii ”Lărgire pasaj Hervil, pasaj inferior pe CF, Piatra Olt – Podul Olt, km.293 + 808”, 
în conformitate cu Hotărârea Guvernului nr.28/09.01.2008 şi a Ghidului solicitantului – 
POR 2007 – 2013 PDU. 

20. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat cu lucrări 
suplimentare pentru obiectivul de investiţii ”Reţea apă potabilă, zona Morilor, str. Arinilor 
– de la Poenari, spre Buda”. 

21. Raport şi proiect de hotărâre privind  aprobarea devizului general actualizat cu lucrări 
suplimentare pentru obiectivul de investiţii “Inlocuire Retea apă potabilă, str. Inătesti”. 

22. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat cu lucrări 
suplimentare pentru obiectivul de investiţii “Inlocuire Retea apă potabilă, str.Zambilelor”. 

23. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat cu lucrări 
suplimentare pentru obiectivul de investiţii “Inlocuire Retea apă potabilă, str.Argintari”. 

24. Raport şi proiect de hotărâre privind actualizarea devizului general la 22.04.2009 al 
obiectivului de investiţii ”Sistematizare acces mijloace de transport, str. Ştrandului – 
DN64, Pasaj superior Râureni”. 

25. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului Centrului de servicii 
terapeutice pentru copilul cu autism Mara – Rm. Vâlcea. 

26. Raport şi proiect de hotărâre privind rectificarea listei de investiţii obligatorii finanţate din 
Fondul IID pe anul 2009. 

27. Raport şi proiect de hotărare privind trecerea unor bunuri din domeniul public al 
municipiului în domeniul public al statului. 

28. Raport şi proiect de hotărâre privind stabilirea chiriei la locuinţele pentru tineri, destinate 
inchirierii, pentru titularii de contract care au împlinit vârsta de 35 de ani. 

29. Raport şi proiect de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil teren. 
30. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului serviciului de iluminat 

public din municipiul Râmnicu Vâlcea. 
31. Raport şi proiect de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local în 

Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. ACVARIM S.A. Râmnicu Vâlcea. 
32. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al aparatului de 

specialitate al primarului. 
33. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale 

Poliţiei Comunitare Râmnicu Vâlcea. 
34. Diverse. La acest punct au fost introduse următoarele materiale: 

 1. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea unui schimb de terenuri. 
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 2. Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea majorării de capital social la SC 
ACVARIM SA din vărsămintele efectuate şi mandatarea membrilor AGA în a hotărî cu 
privire la aprobarea majorării de capital. 
3. Raport privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local nr.91/2009. 
4. Raport şi proiect de hotărâre privind trecerea unei suprafeţe de teren din domeniul 
public în domeniul privat al municipiului şi aprobarea concesionării directe a acesteia. 
5. Raport şi proiect de hotărâre privind demararea procedurilor de achiziţie publică a 
unei staţii de sortare manuală a deşeurilor-depozitul Feţeni. 
6. Raport şi proiect de hotărâre privind modificarea şi completarea organigramei şi 
statului de funcţii ale Direcţiei Administrării Domeniului Public prin înfiinţarea unor noi 
structuri funcţionale. 

   Domnul primar Mircia Gutău anunţă că retrage de pe ordinea de zi  materialul înscris 
la punctul treizeci - Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 
serviciului de iluminat public din municipiul Râmnicu Vâlcea, iar de la punctul treizeci şi patru 
“Diverse” retrage subpunctul unu - Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea unui 
schimb de terenuri  şi subpunctul trei - Raport privind reanalizarea Hotărârii Consiliului Local 
nr.91/2009. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea materialelor înscrise în ordinea de zi, doamna 
preşedinte de şedinţă, consilier Tîrlea Alina Eugenia supune aprobării ordinea de zi 
modificată, care se aprobă cu vot unanim. 

În continuare, la punctul unu din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobare PUD ”Amplasare 6 locuinţe individuale P+1E+M – 
Goranu, str. Lespezi”, beneficiar Kaitar Daniela. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobare 
PUD ”Amplasare 6 locuinţe individuale P+1E+M – Goranu, str. Lespezi”, beneficiar Kaitar 
Daniela. 

Cu vot unanim se aprobă Planul Urbanistic de Detaliu ”Amplasare 6 locuinţe 
individuale P+1E+M - Goranu, str. Lespezi”, beneficiar Kaitar Daniela, cu respectarea 
următoarelor condiţii: 

• POT=max.35%; CUT=max.1,0; H = max. P+1E+M; 
• extinderea reţelelor de utilităţi pe cheltuiala investitorului; 
• pentru obţinerea autorizaţiei de construire se vor respecta condiţiile impuse de către 

administratorii reţelelor de utilităţi; 
• termenul de valabilitate a documentaţiei de urbanism este de 2 ani de la data 

aprobării. 
 Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Detaliu ”Amplasare 6 locuinţe 
individuale P+1E+M - Goranu, str. Lespezi”, beneficiar Kaitar Daniela, aprobată conform 
alin, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Direcţia Dezvoltare Urbană. 

În continuare, la punctul doi din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobare PUD ”Hală producţie şi pavilion administrativ – Stolniceni, str. 
Uzinei (pct. La canton)”, beneficiar S.C. PRAXIS S.R.L. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi 
de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Nicolae Ion - PUG-ul nu precizează pentru această zonă 
reglementările necesare şi chiar s-a reţinut că este necesar să se întocmească un PUD sau 
un PUZ după caz. Trebuie să arătăm de la început că Planul Urbanistic de Detaliu 
stabileşte, după noua lege, doar limitele laterale şi posterioare. Clădirea propusă este una 

PDF created with pdfFactory trial version www.pdffactory.com

http://www.pdffactory.com


 4 

de servicii, motiv pentru care este necesară întocmirea unui Plan Urbanistic de Zonă 
conform Legii nr. 350/2001 republicată în august 2008. De aceea, nu poate fi aprobată 
documentaţia în baza unui PUD ci, trebuie întocmit un Plan Urbanistic de Zonă. 

Doamna Mihăilescu Liliana, director Direcţia Dezvoltare Urbană -referitor la ceea ce a 
spus domnul Nicolae Ion nicidecum nu este vorba de realizarea unui PUZ ci a unui PUD 
pentru că este o zonă restricţionată până la întocmirea unui PUD sau PUZ după caz. 

Domnul consilier Matei Ion spune că nu pot fi două poziţii atât de diferite pentru 
aceeaşi situaţie, de aici rezultând că nu sunt specialişti în domeniu. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobare PUD ”Hală producţie şi pavilion administrativ – Stolniceni, str. 
Uzinei (pct. La canton)”, beneficiar S.C. PRAXIS S.R.L. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan 
Eduard şi Panduraşu Adrian Iulian) se aprobă Planul Urbanistic de Detaliu ”Hală producţie şi 
pavilion administrativ - Stolniceni, str. Uzinei (pct. La canton)”, beneficiar S.C. PRAXIS 
S.R.L., cu respectarea următoarelor condiţii: 

• POT=37,50%; CUT=0,6; H = max. P-P+1E; 
• respectarea condiţiilor impuse prin avizul S.C. OLTCHIM S.A. privind luarea măsurilor 

necesare protejării conductelor, atât pe perioada execuţiei, cât şi ulterior acesteia. În 
cazul producerii unor avarii, se va permite accesul necondiţionat pentru remedierea 
acestora ; 

• termenul de valabilitate a documentaţiei de urbanism este de 2 ani de la data 
aprobării. 

  Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Detaliu ”Hală producţie şi pavilion 
administrativ - Stolniceni, str. Uzinei (pct. La canton)”, beneficiar S.C. PRAXIS S.R.L., 
aprobată conform alineatului precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la 
Direcţia Dezvoltare Urbană. 

În continuare, la punctul trei din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind avizare PUD ”Amplasare case de vacanţă P+1E str. Ostroveni”, 
beneficiari Cirip Florica, Popa Elena Claudia, Toma Daniel şi Ţenea Virgil. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi 
de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Nicolae Ion – la acest punct se face trimitere la un Plan Urbanistic 
de Zonă pe care noi nu l-am aprobat şi de aceea nu văd cum să aprobăm astăzi un PUD 
care trimite la un alt document care nu a fost aprobat, motiv pentru care consider că nu se 
poate aproba un astfel de proiect de hotărâre. 

Domnul consilier Matei Ion – vă rog să ne faceţi dovada că noi nu avem o bază de 
date la îndemână să vedem dacă a fost sau nu aprobat PUZ-ul respectiv. 

Doamna Mihăilescu Liliana, director Direcţia Dezvoltare Urbană – conform Planului 
Urbanistic General aprobat în anul 2000 zona a fost restricţionată până la întocmirea unui 
PUZ sau a unui PUD. Proprietatea respectivă face parte dintr-un lot mai mare care s-a 
divizat în patru loturi, iar construcţiile propuse se încadrează în prevederile PUG-ului. Se 
face întradevăr referire la PUZ-ul Ostroveni întrucât proprietatea respectivă se învecinează 
cu o viitoare stradă. Această documentaţie a fost analizată şi avizată favorabil de Comisia 
Tehnică Consultativă de Urbanism 

Domnul primar Mircia Gutău- cred că ar trebui să clarificăm un lucru. Nu putem să 
blocăm investiţiile doi sau trei ani până se aprobă noul PUZ, trebuie să găsim soluţii ca omul 
să poată construi. De aceea consider că aprobarea unui PUD, prin care se impune să 
construiască într-un anumit mod cu lăţimi  la stradă, este corectă. 

Domnul consilier Matei Ion – acum ce este al Cezar-ului este al Cezar-ului, dar dacă 
nu este aprobat PUZ-ul Ostroveni şi nu suntem în cadrul legal, atunci nici eu nu sunt de 
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acord. Faptul că a trecut de comisia de urbanism nu este o susţinere legală a proiectului 
respectiv. Partea umană şi sentimentală este după ce avem partea legală. 

Domnul primar Mircia Gutău – dacă îmi permiteţi eu nu m-am referit la partea umană 
ci doar la faptul că, în conformitate cu prevederile legale, această situaţie se poate 
reglementa prin PUD sau PUZ şi de aceea am introdus spre aprobare acest PUD. După 
aprobarea acestuia omul poate solicita autorizaţie de construire. 

Domnul consilier Nicolae Ion – dacă îmi permiteţi, se ceruseră la un alt material nişte 
lămuriri. Dacă ne uităm în raportul privind avizarea, la aliniatul (3) spune aşa : « prezenta 
documentaţie s-a prezentat pentru detalieri… Prin PUZ Ostroveni Sud în curs de elaborare 
la această dată, pe latura de sud este prevăzută ş.a.m.d. Parctic acest PUZ nu este aprobat 
şi ştim clar acest lucru, ştim că a fost trimis pentru completare. Acum aprobăm un PUD în 
baza unui PUZ pe care îl vom aproba. Necazul este că PUZ-ul nu este aprobat în rest nu am 
nici un fel de problemă. 

Domnul primar Mircia Gutău – când se va întocmi şi finaliza Planul Urbanistic Zonal 
acesta va prelua reglementările din Planurile Urbanistice de Detaliu aprobate. De patru ani 
de când sunteţi consilier câte PUD-uri nu aţi aprobat şi după aceea când s-a întocmit câte 
un PUZ acesta a inclus PUD-urile respective ? Ideal ar fi să nu construim nimic să aprobăm 
un Plan Urbanistic General să-l împărţim pe zone şi apoi ne apucăm de construit. Asta nu se 
poate este numai în teorie iar noi acum suntem la practică. 

Domnul consilier Nicolae Ion – cu tot respectul mă văd nevoit să dau un răspuns. 
Domnul primar are, în mare parte, dreptate legat de aprobarea acestor planuri urbanistice 
de detaliu, dar trebuie să ne conformăm ultimelor prevederi şi reglementări legale. Spuneam 
acum câteva minute că în conformitate cu  modificările şi completările Legii nr. 350/2001 
legea privind urbanismul avem specificat că PUD-ul stabileşte doar limitele laterale şi 
posterioare. Aşa au făcut-o legiuitorii noştri. Acesta este motivul. Ce am aprobat înainte de 
modificări este în regulă, este deja trecut.  

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind avizare PUD ”Amplasare case de vacanţă P+1E str. Ostroveni”, beneficiari 
Cirip Florica, Popa Elena Claudia, Toma Daniel şi Ţenea Virgil. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan 
Eduard şi Panduraşu Adrian Iulian) se aprobă avizul nr.128 din 15.05.2009 al Comisiei 
Tehnice Consultative de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism - aviz favorabil - pentru 
documentaţia de urbanism "Amplasare case de vacanţă P+1E, str. Ostroveni”, beneficiari 
Girip Florica, Popa Elena Claudia, Toma Daniel şi Ţenea Virgil, prezentat în anexa, care 
face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

În baza avizului favorabil, aprobat conform prevederilor de mai sus, se avizează 
Planul Urbanistic de Detaliu "Amplasare case de vacanţă P+1E, str. Ostroveni”, beneficiari 
Girip Florica, Popa Elena Claudia, Toma Daniel şi Ţenea Virgil, cu respectarea următoarelor 
condiţii: 

• POT=max.35%; CUT=max.0,70; H=P+1E (max. 7,00 m. la cornişă) (indicatori 
urbanistici stabiliţi prin avizul aprobat conform prevederilor de mai sus); 

  Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Detaliu "Amplasare case de vacanţă 
P+1E, str. Ostroveni”, beneficiari Girip Florica, Popa Elena Claudia, Toma Daniel şi Ţenea 
Virgil, avizată conform alineatului precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la 
Direcţia Dezvoltare Urbană, iar, în vederea aprobării acesteia, se va asigura transparenţa 
decizională, conform Legii nr.52/2003 şi vor fi obţinute toate avizele, acordurile şi studiile 
prevăzute de Legea nr.350/2001, cu modificările şi completările ulterioare, şi în certificatul 
de urbanism nr.117/1873 din 04.02.2009; condiţiile impuse vor fi preluate în documentaţia 
de urbanism ce va fi supusă aprobării. 
 La punctul patru din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind avizare PUD ”Showroom şi service BMW, Calea Bucureşti, nr.37”, 
beneficiar S.C. AUTO EXPERT S.R.L. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
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cetăţenilor şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi 
de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 
 Domnul consilier Nicolae Ion – observăm aici că se face asemănarea între acest 
Showroom şi funcţiuni complementare şi nu este bine. El este compatibil cu funcţiunile 
complementare, dar Showroom-ul are cu totul şi cu totul o altă destinaţie. Mai observăm în 
raport că se aminteşte de cel existent. Mai este un Showroom acolo aprobat în baza unei 
alte legi. Repet acum legea este modificată din 27 august 2008 şi de aceea este nevoie de o 
aprobare în baza unul Plan Urbanistic Zonal. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind avizare PUD ”Showroom şi service BMW, Calea Bucureşti, nr.37”, 
beneficiar S.C. AUTO EXPERT S.R.L. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan 
Eduard şi Panduraşu Adrian Iulian) se aprobă avizul nr.124 din 15.05.2009 al Comisiei 
Tehnice Consultative de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism - aviz favorabil - pentru 
documentaţia de urbanism "Showroom şi service BMW, Calea Bucureşti, nr.37”, beneficiar 
S.C. AUTO EXPERT S.R.L., prezentat în anexa, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 

În baza avizului favorabil, aprobat conform prevederilor de mai sus, se avizează 
Planul Urbanistic de Detaliu "Showroom şi service BMW, Calea Bucureşti, nr.37”, beneficiar 
S.C. AUTO EXPERT S.R.L., cu respectarea următoarelor condiţii: 

• POT=35%; CUT=0,43; H=S+P-P+1E (indicatori urbanistici stabiliţi prin avizul aprobat 
conform prevederilor de mai sus); 

• studierea realizării unui singur acces din Calea Bucureşti în incinta propusă. 
   Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Detaliu "Showroom şi service BMW, 
Calea Bucureşti, nr.37”, beneficiar S.C. AUTO EXPERT S.R.L., avizată conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Direcţia Dezvoltare Urbană, iar, în 
vederea aprobării acesteia, se va asigura transparenţa decizională, conform Legii 
nr.52/2003 şi vor fi obţinute toate avizele, acordurile şi studiile prevăzute de Legea 
nr.350/2001, cu modificările şi completările ulterioare, şi în certificatul de urbanism 
nr.226/2934 din 13.02.2009; condiţiile impuse vor fi preluate în documentaţia de urbanism 
ce va fi supusă aprobării. 
 Domnul primar Mircia Gutău – am vrut să intervin, dar acum s-a votat. În fine, ce Plan 
Urbanistic de Zonă să se întomească dacă este doar această bucăţică de teren ? Să-l 
punem pe om să cheltuiească bani doar de dragul de a face un PUZ când zona este 
închisă. În stânga şi în dreapta sunt Showroom-uri şi este această bucăţică de teren între 
ele unde se face tot un Showroom. Mie mi se pare mult că i-am cerut şi un PUD pentru 
bucăţica aceea de teren. Consider că această comisie de urbanism care şi-a dat avizul este 
formată din specialişti care ştiu despre ce este vorba şi pe mâna lor merg. 

Domnul consilier Nicolae Ion – domnule primar, discutăm din punct de vedere legal. 
 La punctul cinci din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind avizare PUD ”Staţie spălare şi epurare ape reziduale, parcare autocisterne, 
grup administrativ, restaurant, împrejmuire, str. Uzinei”, beneficiar S.C. LOGISERV S.R.L. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 
protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi 
de arhitectură şi-au prezentat avizele favorabile. 
 Domnul consilier Nicolae Ion – aceeaşi problemă o avem şi aici. Este o zonă 
industrială, dar planul urbanistic de detaliu nu este cel care creează reglementări şi deci 
pentru această construcţie este necesară întocmirea unui plan urbanistic de zonă. Staţia de 
epurare are nevoie de un studiu de impact. Reglementările necesare nu sunt  stipulate în 
PUD. Şi mai este o problemă: procentul de ocupare a terenului este de 50% iar în PUG nu 
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sunt aceste reglementări şi de aceea este necesar să se întocmească un plan urbanistic de 
zonă. 

Doamna Mihăilescu Liliana, director Direcţia Dezvoltare Urbană – acest teren este în 
zona industrială la fel ca şi cel de la punctul doi din ordinea de zi cu restricţie la construire 
până la întocmirea unui PUD sau PUZ. Este vorba de două loturi, iar în zonă există 
construcţi cu astfel de funcţiuni. În zona industrială de regulă procetul de ocupare a terenului 
a fost de 50%. Au fost cazuri când în zona respectivă chiar a fost depăşit acest procent. 
Referitor la studiul de impact acesta este absolut necesar şi nu se eliberează autorizaţia de 
construire fără acest studiu 

Domnul primar Mircia Gutău – mulţumesc. Am o rugăminte la dumneavoastră, la 
comisii să prezentaţi toate documentele pentru a fi consultate. 

Doamna Mihăilescu Liliana, director Direcţia Dezvoltare Urbană - am fost la comisii 
numai că nu am fost întrebată aceste lucruri. 

Domnul primar Mircia Gutău – se face o staţie pentru spălat cisternele care vin la 
Oltchim. Dacă mai blocăm 6-7 luni sau chiar un an de zile investiţia doar pentru că nu sunt 
mulţumiţi cei de la guvernare?!... Haideţi să fim serioşi. 

Domnul consilier Nicolae Ion – mă văd nevoit să răspund. Noi nu suntem împotriva 
construirii acestei staţii de spălare cisterne. Este nevoie de studiu de impact pentru că 
aceste cisterne transportă diferite soluţii sau detergenţi şi au un impact asupra mediului. 
Referitor la procentul de ocupare a terenului se spune că de regulă a fost 50%, dar Planul 
Urbanistic General nu specifică acest POT de 50%. Ori acest POT se reglementează prin 
PUZ. Noi discutăm ca şi prevedere legală şi acesta este motivul pentru care nu suntem de 
acord. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind avizare PUD ”Staţie spălare şi epurare ape reziduale, parcare autocisterne, 
grup administrativ, restaurant, împrejmuire, str. Uzinei”, beneficiar S.C. LOGISERV S.R.L. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan 
Eduard şi Panduraşu Adrian Iulian) se aprobă avizul nr.125 din 15.05.2009 al Comisiei 
Tehnice Consultative de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism - aviz favorabil - pentru 
documentaţia de urbanism "Staţie spălare şi epurare ape reziduale, parcare autocisterne, 
grup administrativ, restaurant, împrejmuire, str. Uzinei”, beneficiar S.C. LOGISERV S.R.L., 
prezentat în anexa, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

În baza avizului favorabil, aprobat conform prevederilor de mai sus se avizează 
Planul Urbanistic de Detaliu "Staţie spălare şi epurare ape reziduale, parcare autocisterne, 
grup administrativ, restaurant, împrejmuire, str. Uzinei”, beneficiar S.C. LOGISERV S.R.L., 
cu respectarea următoarelor condiţii: 

• TEREN A : POT=10,20%; CUT=0,14; H=max.P-P+1E (indicatori urbanistici stabiliţi 
prin avizul aprobat conform prevederilor de mai sus); 

• TEREN B : POT=50%; CUT=1,25; H=P-P+2-3E (indicatori urbanistici stabiliţi prin 
avizul aprobat conform prevederilor de mai sus); 

  Documentaţia aferentă Planului Urbanistic de Detaliu "Staţie spălare şi epurare ape 
reziduale, parcare autocisterne, grup administrativ, restaurant, împrejmuire, str. Uzinei”, 
beneficiar S.C. LOGISERV S.R.L., avizată conform alineatului precedent, anexă la 
hotărârea adoptată, se păstrează la Direcţia Dezvoltare Urbană, iar, în vederea aprobării 
acesteia, se va asigura transparenţa decizională, conform Legii nr.52/2003 şi vor fi obţinute 
toate avizele, acordurile şi studiile prevăzute de Legea nr.350/2001, cu modificările şi 
completările ulterioare, şi în certificatul de urbanism nr.345/8191 din 09.03.2009; condiţiile 
impuse vor fi preluate în documentaţia de urbanism ce va fi supusă aprobării. 

În continuare, la punctul şase din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea avizului prealabil de oportunitate şi a avizului 
nr.123/15.05.2009 al Comisiei Tehnice Consultative de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism 
pentru ”Pavilion multifuncţional D+P+4(5)E+M, bdul Tudor Vladimirescu, nr.28 (fost nr.37)”, 
investitor Consiliul Judeţean Vâlcea. 
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Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.4, de 
organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea 
avizului prealabil de oportunitate şi a avizului nr.123/15.05.2009 al Comisiei Tehnice 
Consultative de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism pentru ”Pavilion multifuncţional 
D+P+4(5)E+M, bdul Tudor Vladimirescu, nr.28 (fost nr.37)”, investitor Consiliul Judeţean 
Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă avizul prealabil de oportunitate pentru ”Pavilion 
multifuncţional D+P+4(5)E+M, bdul Tudor Vladimirescu, nr.28 (fost nr.37)”, investitor 
Consiliul Judeţean Vâlcea ”, conform anexei nr.1, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată. 
  Avizul prealabil de oportunitate, aprobat conform alineatului precedent, va sta la 
baza întocmirii şi aprobării Planului Urbanistic de Zonă. 

De asemenea, se aprobă avizul nr.123 din 15.05.2009 al Comisiei Tehnice 
Consultative de Amenajare a Teritoriului şi Urbanism - aviz favorabil - pentru documentaţia 
de urbanism ”Pavilion multifuncţional D+P+4(5)E+M, bdul Tudor Vladimirescu, nr.28 (fost 
nr.37)”, investitor Consiliul Judeţean Vâlcea”, prezentat în anexa nr.2, care face parte 
integrantă din hotărârea adoptată. 
 La punctul şapte din ordinea de zi sunt prezentate «Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind rectificarea bugetului local pentru anul 2009 şi a listei de investiţii pe surse 
de finanţare», precum şi raportul de completare (cuprinderea în lista de investiţii a 
obiectivului Mansardă+Faţadă cu termosistem la Grădiniţa Ostroveni 2) cu o valoare de 
10.000 de lei – finanţare buget local pentru întocmirea studiilor de proiectare, prin 
diminuarea valorii cu 10.000 de lei de la obiectivul de investiţii ”Reabilitare internat Grup 
Şcolar Magheru” din cadrul aceluiaşi capitol bugetar 65.02 – Învăţământ. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind rectificarea 
bugetului local pentru anul 2009 şi a listei de investiţii pe surse de finanţare», precum şi 
raportul de completare (cuprinderea în lista de investiţii a obiectivului Mansardă+Faţadă cu 
termosistem la Grădiniţa Ostroveni 2). 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
- rectificarea bugetului local al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru anul 2009, în plus 

cu suma 2.842.522 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli, conform 
anexelor nr.1 şi nr.2, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Bugetul pe anul 2009, rectificat conform alineatului precedent, va avea valoarea 
totală de 212.427.522 lei, atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli. 

 - rectificarea ”Situaţiei privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de 
învăţământ pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2009” în plus cu suma de 2.390 lei, conform 
anexei nr.3, care face parte integrantă din prezenta hotărâre, aceasta ajungând la valoarea 
totală de 6.634.390 lei. 

- rectificarea listei de investiţii pe anul 2009 - Total surse de finanţare, în minus cu 
suma de 400.000 lei, conform anexei nr.6, care face parte integrantă din hotărârea 
adoptată, aceasta ajungând la valoarea totală de 127.686.852 lei. 

 Influenţele din această rectificare se regăsesc în anexele nr.1 - Situaţia veniturilor 
bugetului local pe anul 2009, nr.2 - Situaţia cheltuielilor bugetului local pe anul 2009, nr.3 - 
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Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de învăţământ pentru cheltuieli 
funcţionale pe anul 2009 şi nr.6 - Lista de investiţii pe anul 2009 – Total surse de finanţare.  

Anexele nr.4 - Situaţia privind repartizarea creditelor bugetare pe unităţi de 
învăţământ preşcolar cu program prelungit, pentru cheltuieli funcţionale pe anul 2009 şi nr.5 
- Situaţia privind subvenţiile repartizate pentru acoperire cheltuieli cu serviciile funcţionale 
pentru internate pe anul 2009, rămân nemodificate. 
 La punctul opt din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind aprobarea bugetului pentru contul 50.02.40 “Disponibil din fonduri cu destinaţie 
specială pentru finanţarea lucrărilor de intervenţie privind creşterea performantei energetice 
a blocurilor de locuinţe” pentru anul 2009. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă ale comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul primar Mircia Gutău -  vreau să mulţumesc pe această cale actualei 
guvernări pentru că ne-a acordat acest sprijin respectiv 20 de miliarde în prima etapă şi pe 
parcurs ce se depun documentaţiile complete vom mai primi finanţare. Fac un apel la 
Asociaţiile de proprietari să încerce să-şi strângă cât mai repede banii pentru acel procent 
de 20% pentru a putea beneficia de  finantarea lucrărilor de intervenţie privind creşterea 
performantei energetice a blocurilor de locuinţe. În prima etapă sunt prevăzute 12 blocuri şi 
încă 18, dar lista trimisă la Bucureşti este pentru 98 de blocuri. 

 Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea bugetului pentru contul 50.02.40 “Disponibil din fonduri cu 
destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de intervenţie privind creşterea performantei 
energetice a blocurilor de locuinţe” pentru anul 2009. 

Cu vot unanim se aprobă bugetul pentru contul 50.02.40 ”Disponibil din fonduri cu 
destinaţie specială pentru finanţarea lucrărilor de intervenţie privind creşterea performanţei 
energetice a blocurilor de locuinţe”, pentru anul 2009, cu o valoare totală de 4.000.264 lei, 
atât la partea de venituri, cât şi la partea de cheltuieli, resursele acestora provenind după 
cum urmează : 

• 2.000.132 lei din alocaţie de la bugetul de stat prin bugetul Ministerului 
Dezvoltării Regionale şi Locuinţei (50%) ; 

• 1.200.079 lei din bugetul local (30%) ; 
• 800.053 lei cota parte de participare a asociaţiilor de proprietari (20%). 

Alimentarea contului 50.02.40 ”Disponibil din fonduri cu destinaţie specială pentru 
finanţarea lucrărilor de intervenţie privind creşterea performanţei energetice a blocurilor de 
locuinţe” se realizează în proporţiile stabilite prin lege, după cum urmează: 

- sumele din alocaţii de la bugetul de stat în termen de două zile lucrătoare de la data 
intrării acestuia în contul de venituri al bugetului local; 

- cota parte de participare a asociaţiilor de proprietari în termen de două zile 
lucrătoare de la data intărării acestora în contul de sume de mandat, deschis pe seama 
autorităţii locale la Trezoreria Statului; 

- cota parte din bugetul local se asigură cu prioritate şi se virează în cont la data 
aprobării decontului justificativ pentru lucrările executate, plata către contractori urmând a fi 
efectuată în termen de 3 (trei) zile lucrătoare de la alimentarea contului din cele trei surse.  

 Disponibilităţile din cont, constituite în cotele stabilite, se utilizează exclusiv pentru 
plata facturilor emise de contractorul executant al lucrărilor de intervenţie, care este obligat 
să prezinte până pe data de 5 a fiecărei luni pentru luna precedentă situaţia lucrărilor 
executate şi situaţia de plată lunară, verificate şi avizate conform legislaţiei specifice în 
vigoare. 
 În continuare, la punctul nouă din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut intern pe termen lung 
pentru asigurarea cofinanţării proiectelor în valoare de 38,2 milioane Euro, alocaţi prin 
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Programul Operational Regional 2007-2013 pentru Polul de Dezvoltare Urbană Sud Vest 
Rm. Vâlcea”.   
 La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă, comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice 
şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură; 
nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi 
nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de 
agrement şi-au prezentat avizele favorabile. 
 Având în vedere necesitatea constituirii unei comisii de analiză şi selectare a ofertelor 
pentru contractarea împrumutului, domnul primar Mircia Gutău  propune ca din aceasta să 
facă parte câte un reprezentant al fiecărui partid  din cadrul Consiliului Local. Astfel se fac 
următoarele propuneri: doamna consilier Ene Gabriela Ana propune pe domnul consilier 
Filip Teodosie din partea P.D.-L, domnul consilier Nicolae Ion propune pe domnul consilier 
Vîrlan Eduard din partea PNL, domnul consilier Matei Ion propune pe domnul consilier Persu 
Mihai. 
 Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut intern pe termen lung pentru 
asigurarea cofinanţării proiectelor în valoare de 38,2 milioane Euro, alocaţi prin Programul 
Operational Regional 2007-2013 pentru Polul de Dezvoltare Urbană Sud Vest Rm. Vâlcea” 
precum şi componenţa comisiei de analiză şi selectare a ofertelor pentru contractarea 
împrumutului. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- contractarea unui împrumut intern pe termen lung pentru asigurarea finanţării 

proiectelor incluse în Planul Integrat de Dezvoltare Urbană a municipiului Râmnicu Vâlcea . 
  După finalizarea fazelor premergătoare perfectării contractului de împrumut vor fi 
supuse aprobării Consiliului Local datele privind suma ce urmează a fi împrumutată, costul 
împrumutului şi condiţiile de rambursare. 

- împuternicirea primarului municipiului să demareze procedurile legale în vederea 
contractării împrumutului bancar prevăzut mai sus. 

- nominalizarea următorilor consilieri locali care vor face parte din comisia de analiză 
şi selectare a ofertelor pentru contractarea împrumutului, după cum urmează: 

1. dl. Filip Teodosie; 
2. dl. Vîrlan Eduard; 
3. dl. Persu Mihai. 

   La punctul zece din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de hotărâre 
privind aprobarea Proiectului ”Extindere şi modernizare sistem de supraveghere video cu 
dispecerat, pe linia siguranţei publice şi prevenirea criminalităţii, la nivelul municipiului 
Râmnicu Vâlcea”, cuprins în Planul Integrat de Dezvoltare Urbană, a cheltuielilor eligibile, 
neeligibile şi conexe, a contribuţiei financiare a Consiliului Local al municipiului Rm. Vâlcea 
de minim 2% din valoarea cheltuielilor eligibile şi a indicatorilor cuprinşi în Studiul de 
Fezabilitate aprobat. 
 La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile. 

Domnul viceprimar Rădulescu Romeo anunţă că în urma ultimelor discuţii purtate ier 
la ADR Craiova trebuie modificate art.2 şi 3 din proiectul de hotărâre în sensul aprobării 
cofinanţării proiectului susmenţionat şi pentru cheltuielile neeligibile şi conexe aferente 
acestuia, şi a aprobării indicatorilor tehnico – economici cuprinşi în Studiul de Fezabilitate 
pentru acest proiect. 
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Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Proiectului ”Extindere şi modernizare sistem de supraveghere 
video cu dispecerat, pe linia siguranţei publice şi prevenirea criminalităţii, la nivelul 
municipiului Râmnicu Vâlcea”, cuprins în Planul Integrat de Dezvoltare Urbană, a 
cheltuielilor eligibile, neeligibile şi conexe, a contribuţiei financiare a Consiliului Local al 
municipiului Rm. Vâlcea de minim 2% din valoarea cheltuielilor eligibile şi a indicatorilor 
cuprinşi în Studiul de Fezabilitate aprobat. 

Cu vot unanim se aprobă  următoarele : 
-proiectul ”Extindere şi modernizare sistem de supraveghere video cu dispecerat, pe 

linia siguranţei publice şi prevenirea criminalităţii la nivelul municipiului Râmnicu Vâlcea”, 
precum şi cheltuielile eligibile, neeligibile şi conexe ale acestuia. 

-contribuţia Consiliului Local pentru cheltuielile eligibile în proporţie de minim 2 % din 
valoarea totală eligibilă a proiectului, aprobat conform prevederilor de mai sus, precum şi 
pentru cheltuielile neeligibile şi conexe aferente acestuia. 

- indicatorii tehnico – economici cuprinşi în Studiul de Fezabilitate la proiectul 
”Extindere şi modernizare sistem de supraveghere video cu dispecerat, pe linia siguranţei 
publice şi prevenirea criminalităţii la nivelul municipiului Râmnicu Vâlcea”, aprobat prin 
Hotărârea Consiliului Local nr.77/2009. 
  - împuternicirea domnului viceprimar Romeo Rădulescu ca reprezentant legal al 
Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru semnarea tuturor documentelor 
necesare elaborării şi implementării Proiectului ”Extindere şi modernizare sistem de 
supraveghere video cu dispecerat, pe linia siguranţei publice şi prevenirea criminalităţii la 
nivelul municipiului Râmnicu Vâlcea”. 

În continuare, la punctul unsprezece din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea Proiectului ”Arteră de legătură între strada Ştirbei 
Vodă şi strada Morilor, inclusiv podul peste râul Olăneşti în municipiul Râmnicu Vâlcea”, 
cuprins în Planul Integrat de Dezvoltare Urbană, a cheltuielilor eligibile, neeligibile şi conexe, 
a contribuţiei financiare a Consiliului Local al municipiului Rm. Vâlcea de minim 2% din 
valoarea cheltuielilor eligibile şi a indicatorilor cuprinşi în Studiul de Fezabilitate aprobat. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiilor de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice 
şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi 
nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi-
au prezentat avizele favorabile. 

Domnul viceprimar Rădulescu Romeo anunţă că în urma ultimelor discuţii purtate  ier 
la ADR Craiova trebuie modificate art.2 şi 3 din proiectul de hotărâre în sensul aprobării 
cofinanţării proiectului susmenţionat şi pentru cheltuielile neeligibile şi conexe aferente 
acestuia, şi a aprobării indicatorilor tehnico – economici cuprinşi în Studiul de Fezabilitate 
pentru acest proiect. 

Domnul consilier Nicolae Ion - aş dori să ni se precizeze care este PUZ-ul în care 
este prevăzut acest pod şi nu în ultimul rând care este U.T.R.-ul. Trebuie să ştim dacă în 
zona respectivă avem aprobat printr-un PUG sau PUZ amplasarea unui pod. Pentru că în 
cazul în care nu-l avem figurat în zona în care noi vrem să-l amplasăm riscăm să pierdem 
fondurile. 

Doamna Mihăilescu Liliana, director Direcţia Dezvoltare Urbană –acest pod este 
situat în zona Şcolii generale nr.3, există la această dată şi urmează să fie modernizat. Este 
prevăzut în Planul Urbanistic General ca arteră de circulaţie existentă. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Proiectului ”Arteră de legătură între strada Ştirbei Vodă şi strada 
Morilor, inclusiv podul peste râul Olăneşti în municipiul Râmnicu Vâlcea”, cuprins în Planul 
Integrat de Dezvoltare Urbană, a cheltuielilor eligibile, neeligibile şi conexe, a contribuţiei 
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financiare a Consiliului Local al municipiului Rm. Vâlcea de minim 2% din valoarea 
cheltuielilor eligibile şi a indicatorilor cuprinşi în Studiul de Fezabilitate aprobat. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
- proiectul ”Arteră de legătură între strada Ştirbei Vodă şi strada Morilor, inclusiv 

podul peste râul Olăneşti în municipiul Râmnicu Vâlcea”, precum şi cheltuielile eligibile, 
neeligibile şi conexe ale acestuia. 

- contribuţia Consiliului Local pentru cheltuielile eligibile în proporţie de minim 2 % din 
valoarea totală eligibilă a proiectului, aprobat conform art.1, precum şi pentru cheltuielile 
neeligibile şi conexe aferente acestuia. 

- indicatorii tehnico – economici cuprinşi în Studiul de Fezabilitate la obiectivul de 
investiţii "Arteră de legătură între str. Ştirbei Vodă şi str. Morilor, inclusiv podul peste râul 
Olăneşti, în municipiul Râmnicu Vâlcea”, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local 
nr.64/2009. 
  - împuternicirea domnului viceprimar Romeo Rădulescu ca reprezentant legal al 
Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea pentru semnarea tuturor documentelor 
necesare elaborării şi implementării Proiectului ”Arteră de legătură între strada Ştirbei Vodă 
şi strada Morilor, inclusiv podul peste râul Olăneşti în municipiul Râmnicu Vâlcea”. 
  La punctul doisprezece din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea proiectului “Sistem de Management Informatizat la Primăria 
municipiului Râmnicu Vâlcea”, a cotei de cofinanţare de 2%, a sumelor necesare tuturor 
cheltuielilor pentru demararea proiectului până la rambursarea  sumelor solicitate, precum şi 
împuternicirea domnului viceprimar Romeo Rădulescu, ca reprezentant legal al Consiliului 
Local al municipiului Rm. Vâlcea pentru semnarea tuturor documentelor necesare elaborării 
şi implementării proiectului. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea proiectului “Sistem 
de Management Informatizat la Primăria municipiului Râmnicu Vâlcea”, a cotei de 
cofinanţare de 2%, a sumelor necesare tuturor cheltuielilor pentru demararea proiectului 
până la rambursarea  sumelor solicitate, precum şi împuternicirea domnului viceprimar 
Romeo Rădulescu, ca reprezentant legal al Consiliului Local al municipiului Rm. Vâlcea 
pentru semnarea tuturor documentelor necesare elaborării şi implementării proiectului. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
- proiectul « Sistem de management informatizat la Primăria municipiului Râmnicu 

Vâlcea » la valoarea totală de 302.800 lei (făra TVA), respectiv 360.332 lei cu TVA. 
 - cota de cofinanţare de 2% a proiectului, aprobat conform prevederilor de mai sus, în 
valoare de 6.056 lei (fara TVA), respectiv 7.206,64 lei cu TVA. 

- sumele necesare tuturor cheltuielilor pentru demararea proiectului « Sistem de 
management informatizat la Primăria municipiului Râmnicu Vâlcea » până la rambursarea 
sumelor solicitate, astfel încât să se asigure implementarea optimă a proiectului. 

- împuternicirea domnului viceprimar Romeo Rădulescu, ca reprezentant legal al 
Consiliului Local al municipiului Rm. Vâlcea pentru semnarea tuturor documentelor necesare 
elaborării şi implementării proiectului « Sistem de management informatizat la Primăria 
municipiului Râmnicu Vâlcea ». 
 În continuare, la punctul treisprezece din ordinea de zi - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate la obiectivul de investiţii ”Ansamblu de 
locuinţe în regim de închiriere pentru tineri prin ANL Ostroveni 6 – Extindere, completare, 
str. Nicolae Iorga, nr.11,15”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
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dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără modificări 
sau completări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
Fezabilitate la obiectivul de investiţii ”Ansamblu de locuinţe în regim de închiriere pentru 
tineri prin ANL Ostroveni 6 – Extindere, completare, str. Nicolae Iorga, nr.11,15”. 

Cu vot unanim se aprobă Studiul de Fezabilitate pentru obiectivul de investiţii 
"Ansamblu de locuinţe în regim de închiriere pentru tineri prin ANL Ostroveni 6 – Extindere, 
completare, str. Nicolae Iorga, nr.11, 15”, la valorile: 

- 929,38 mii lei (215,54 mii Euro), din care C+M – 578,91 mii lei (134,26 mii Euro), 
inclusiv TVA, din surse de la bugetul local; 

- 8.455,26 mii lei (1.960,91 mii Euro), din care C+M – 7.060,39 mii lei (1.637,42 mii 
Euro), inclusiv TVA, din fonduri speciale constituite prin lege. 

 Documentaţia aferentă Studiului de Fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, Contracte. 
 La punctul paisprezece din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Racord canalizare bloc 1 
Oltchim”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
Fezabilitate pentru ”Racord canalizare bloc 1 Oltchim”. 

Cu vot unanim se aprobă Studiul de Fezabilitate la obiectivul de investiţii ”Racord 
canalizare bloc 1 Oltchim", la valoarea totală de 22,583 mii lei (5,261 mii Euro), din care 
C+M – 13,090 mii lei (3,049 mii Euro), inclusiv TVA.  

Documentaţia aferentă Studiului de Fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, Contracte. 
 La punctul cincisprezece din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Reţea canalizare menajeră, 
str. Constantin Dălban”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supunea aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
Fezabilitate pentru ”Reţea canalizare menajeră, str. Constantin Dălban”. 

Cu vot unanim se aprobă Studiul de Fezabilitate la obiectivul de investiţii ”Reţea 
canalizare menajeră, strada Constantin Dălban”, la valoarea totală de 171,741 mii lei 
(41,279 mii Euro), din care C+M – 130,900 mii lei (31,463 mii Euro), inclusiv TVA.  

Documentaţia aferentă Studiului de Fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, Contracte. 

La punctul şaisprezece din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Reţea apă, strada Apusului – 
Eftimeştilor”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
Fezabilitate pentru ”Reţea apă, strada Apusului – Eftimeştilor”. 
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Cu vot unanim se aprobă Studiul de Fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Reţea 
apă, str. Apusului – Eftimeştilor”, la valoarea totală de 93,875 mii lei (22,051 mii Euro), din 
care C+M – 75,330 mii lei (17,520 mii Euro), inclusiv TVA.  

Documentaţia aferentă Studiului de Fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, Contracte. 

În continuare, la punctul şaptesprezece din ordinea de zi sunt prezentate - 
Raportul şi proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Reţea 
canalizare menajeră, str. Buda – Poenari”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
Fezabilitate pentru ”Reţea canalizare menajeră, str. Buda – Poenari”. 

Cu vot unanim se aprobă Studiul de Fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Reţea 
canalizare, str. Buda – Poenari, municipiul Râmnicu Vâlcea”, la valoarea totală de 7.727,781 
mii lei (1.800,466 mii Euro), din care C+M – 6.690,851 mii lei (1.558,876 mii Euro), inclusiv 
TVA.  

Documentaţia aferentă Studiului de Fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, Contracte. 

La punctul optsprezece din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea Studiului de Fezabilitate pentru ”Reţea apă, str. Buda – Poenari, 
închidere inel cu conducta din strada Ştirbei Vodă, municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea Studiului de 
Fezabilitate pentru ”Reţea apă, str. Buda – Poenari, închidere inel cu conducta din strada 
Ştirbei Vodă, municipiul Râmnicu Vâlcea”. 

Cu vot unanim se aprobă Studiul de Fezabilitate pentru obiectivul de investiţii "Reţea 
apă, str. Buda – Poenari, închidere inel cu conducta din str. Ştirbei Vodă, municipiul 
Râmnicu Vâlcea”, la valoarea totală de 2.836,980 mii lei (663,233 mii Euro), din care C+M – 
2.371,060 mii lei (554,310 mii Euro), inclusiv TVA.  

Documentaţia aferentă Studiului de Fezabilitate, aprobat conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, Contracte. 

În continuare, la punctul nouăsprezece din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul 
şi proiectul de hotărâre privind actualizarea Studiului de Fezabilitate la obiectivul de investiţii 
”Lărgire pasaj Hervil, pasaj inferior pe CF, Piatra Olt – Podul Olt, km.293 + 808”, în 
conformitate cu Hotărârea Guvernului nr.28/09.01.2008 şi a Ghidului solicitantului – POR 
2007 – 2013 PDU. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice 
şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi 
nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi-
au prezentat avizele favorabile. 

Domnul consilier Nicolae Ion – la acest punct aş dori să ştiu ce modificări se aduc 
pentru că acest studiu de fezabilitate a fost odată aprobat. Trebuie să ne uităm şi la 
coeficienţi pentru că nu este în regulă. Vreau să reamintesc acest lucru şi pentru punctele 
20-23 unde la toate se vine cu suplimentare economică şi cresc valorile cu aproximativ o 
treime. De aceea, cred eu că trebuie să facem de aşa natură şi să vină o comisie de parte 
economică care să ne spună dacă aceste suplimentări sunt sau nu legale. Eu nu am 
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pretenţia că sunt specialist în domeniul economic şi nu are rost să mărim preţurile cu peste 
30% şi chiar în unele locuri cu 40%. 

Domnul consilier Matei Ion – dacă domnul Miftode este în sală, bănuiesc că sunt 
actualizate valorile cu elementul statistic sau este vorba şi de altceva? 

Domnul Miftode Liviu, director Direcţia de Investiţii şi Achiziţii Publice – este vorba de 
actualizarea studiului de fezabilitate aprobat acum un an şi jumătate, actualizare în baza 
prevederilor Hotărârea Guvernului nr.28/09.01.2008 şi a Ghidului solicitantului – POR 2007 
– 2013 PDU. 

Domnul primar Mircia Gutău – acest studiu de fezabilitate l-am aprobat  la acel 
moment fără să fie introdus pentru fondurile europene. Pentru a fi inclus în acest portofoliu 
de proiecte cu finanţare europeană şi de altfel pentru toate aceste proiecte este necesar să 
întocmeşti studiile de fezabilitate în condiţiile impuse de Uniunea Europeană. 

Domnul Miftode Liviu, director Direcţia de Investiţii şi Achiziţii Publice – este vorba de 
actualizarea studiului de fezabilitate, cât şi o revizuire a soluţiei tehnice. 

Domnul consilier Matei Ion – asta trebuie să explicaţi dumneavostră. Actualizarea nu 
are influenţe în funcţie de sursa de finanţare, dar dumneavoastră spuneţi că aduceţi şi 
elemente noi în ceea ce priveşte construcţia. Actualizarea este dată de indicele statistic, 
cursul euro şi alte soluţii tehnice. 

 La întrebarea domnului consilier Panduraşu Adrian Iulian referitoare la faptul că nu s-
a menţionat că se schimbă soluţia tehnică, domnul director Miftode Liviu spune că soluţia 
tehnică principală  nu se schimbă ci doar sunt revizuite câteva soluţii tehnice. Modificarea 
cea mai importantă este dată de modelul din Ghidul solicitantului – POR 2007 – 2013 PDU. 

La menţiunea domnului consilier Nicolae Ion referitoare la faptul că trebuia să se 
reactualizeze doar valoarea SF-ului la o anumită dată fără alte implicaţii, domnul primar 
Mircia Gutău reaminteşte faptul că aceste studii de fezabilitate trebuie să corespundă 
cerinţelor din Ghidul solicitantului – POR 2007 – 2013 PDU. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind actualizarea Studiului de Fezabilitate la obiectivul de investiţii ”Lărgire pasaj 
Hervil, pasaj inferior pe CF, Piatra Olt – Podul Olt, km.293 + 808”, în conformitate cu 
Hotărârea Guvernului nr.28/09.01.2008 şi a Ghidului solicitantului – POR 2007 – 2013 PDU. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 abţineri (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan Eduard 
şi Panduraşu Adrian Iulian) se actualizează Studiul de fezabilitate la obiectivul de investiţii 
"Lărgire pasaj Hervil, pasaj inferior pe C.F. Piatra Olt – Podu Olt Km 293 + 808", în 
conformitate cu Hotărârea Guvernului nr.28/09.01.2008 şi a Ghidului solicitantului – POR 
2007 – 2013 PDU (varianta 1), la valoarea de 4.417,11 mii lei (1.061,99 mii Euro), din care 
C+M – 3.258,10 mii lei (784,18 mii Euro), inclusiv TVA. 

Domnul primar Mircia Gutău – aici este o tradiţie. V-aţi opus la toate subtraversările 
pe sub calea ferată la cele două din Ostroveni şi acum şi la cea din Nord. Vă mulţumesc. 
Dumnealor sunt constanţi pentru că şi în mandatul trecut s-au opus la acest gen de investiţii 
şi vreau să-i felicit. 

Documentaţia aferentă studiului de fezabilitate, actualizat conform alineatului 
precedent, anexă la hotărârea adoptată, se păstrează la Serviciul Investiţii, Avize, Contracte. 

La punctul douăzeci din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat cu lucrări suplimentare pentru 
obiectivul de investiţii ”Reţea apă potabilă, zona Morilor, str. Arinilor – de la Poenari, spre 
Buda”. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice 
şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi 
nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului 
înconjurător, gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi-
au prezentat avizele favorabile. 
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Domnul consilier Nicolae Ion – poate ne explică domnul Miftode care este motivul 
pentru care se măreşte valoarea cu peste 30% a acestui deviz de lucru pentru că acolo a 
fost o lucrare licitată la o anumită valoare. Ea a avut o valoare iniţială, iar astăzi în urma unor 
dispoziţii sau eu ştiu ce aţi mai fabricat dumneavoastră, domnule director, o mărim la 
valoarea de 252,115 mii lei. Întreb: cum este posibil să se execute o lucrare pentru care 
dumneavoastră sau cine a dat dispoziţia respectivă să se execute lucrările pentru care nu 
au fost alocate fondurile, pentru care nu a fost făcută licitaţie şi unde nu avem detaliat 
despre ce este vorba? Continuu venim cu o reactualizare a devizului general şi aici este tot 
funcţie de valoarea euro-leu? 

Domnul primar Mircia Gutău – dacă îmi permiteţi. Deci, în primul rând dumneavoastră 
aţi trecut la campanie politică şi trebuie să vă răspund cu aceeaşi unitate de măsură. Deci, 
dumneavoastră habar nu aveţi ce înseamnă o dispoziţie de şantier. Dispoziţia de şanţier nu 
o semnează Miftode, ci o semnează un diriginte de şantier deci, un specialist. Nu aveţi de 
unde să ştiţi dumneavostră dacă este specialist sau nu pentru că dumneavoastră cât aţi 
condus IGSIC-ul aţi ocupat un post fără să fiţi specialist. Deci, dumneavostră, trebuie să ştiţi 
cel mai bine că un specialist are menirea şi răspunderea când dă o dispoziţie de şantier. 
Dacă arhitectul sau proiectantul a omis să pună patru hidranţi şi pe traseu s-a descoperit că 
trebuie să fie montaţi, nu este corect să-i plătim? Firma care a venit nu a avut prevăzut în 
proiect un fir trasor( ştiţi ce este acela?) care se pune pe conductă, se mufează cla capete şi 
vezi din birou unde este defecţiunea, nu este corect să le studiezi, să le aprobi şi să dai 
diferenţa de preţ? Aveţi în cap faptul că se fac unde şmecherii şi învârteli? Sunt zeci de 
oameni, specialişti, care au semnat dispoziţiile de şantier şi vă rog să nu faceţi acuze la 
adresa Primăriei. Nu Primăria semnează dispoziţii de şantier, nu Miftode, nu Ionescu, nu 
Popescu. 

Domnul consilier Nicolae Ion – în dispoziţia de şanţier nu se măresc valorile. Ca să 
măreşti devizul general cu peste 30% din punctul meu de vedere nu este legal. Nu se dă o 
dispoziţie de şantier de către domnul diriginte să mărească valoarea devizului general. Nu 
este campanie. Nu trebuie să ne supărăm, asta este. 

 Domnul primar Mircia Gutău – dirigintele de şantier a dat dispoziţii pentru lucrări 
suplimentare şi acestea sunt: montare de 4 hidranţi; montarea de fir trasor, spargerea şi 
refacerea părţi carosabile pe distanţa de 42 de metri care nu a fost prinsă în proiectul iniţial. 
De asemenea, la solicitarea cetăţenilor din zonă pentru extinderea  reţelei de apă şi 
canalizare pe strada Episcop Inochentie pe o lungime de 225 de metri. Obiectivul meu ca 
primar este ca fiecare locuitor din municipiu să aibă apă şi dacă se poate cei mai mulţi să 
aibă şi canalizare. 

Domnul consilier Panduraşu Adrian Iulian- rugămintea mea personală este ca 
persoanele care proiectează astfel de lucrări să nu mai facă greşeli de genul acesta sau să 
omită elemente care să crească costurile. 

Domnul consilier Matei Ion – din câte înţeleg este vorba despre o extindere a unei 
lucrări, o poveste mai veche, dar dacă lucrarea s-a făcut asta este dar este bine să ştim şi 
noi, dar nu după ce s-a executat. 

Domnul primar Mircia Gutău – în momentul în care mergi la o lucrare, spre exemplu, 
pe strada Eftimeşti eu apreciez că fac 2.800 metri din strada principală şi şase străzi 
laterale. În momentul în care ajung cu lucrarea şi mai sunt şase familii pe deal care vin şi 
solicită să le ducem şi lor apa este corect ca primar, şi am acest drept, să aprob şi ducerea 
apei şi canalizării şi la amărâţii aceia. 

Domnul consilier Matei Ion – eu am fost punctual, dumneavoastră sunteţi de acord cu 
lucrările fără să ne întrebaţi şi le şi executaţi. 

Domnul primar Miria Gutău – aceste lucrări nu sunt executate. Primesc dispoziţiile de 
şantier, sunt de acord cu ele şi vin în consiliul local să le aprobaţi. Nu mai faceţi afirmaţi că 
sunt executate lucrările. Dvs. nu ştiţi unde este strada Poenari. Vorbiţi din cărţi aşa. Dacă vă 
întreb de strada Episcop Inochentie ştiţi unde este? 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – spre deosebire de unii suntem şi noi ingineri, 
domnule primar şi am făcut în cursul săptămânii facultatea, ca să ştiţi bine acest lucru. Ştim 
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ce înseamnă fir trasor, nu trebuie să ne spuneţi, pentru identificarea traseelor filtrelor. Dvs. 
Aţi vorbit la general, trebuie să spuneţi personal la cutare şi cutare. În schimb văd că sunt 
câteva greşeli de proiectare care persistă de mai mult timp. Am atras atenţia de foarte multe 
ori. Haideţi să schimbăm proiectanţii care nu fac proiectele cum trebuie. 

Domnul primar Mircia Gutău – aduceţi dumneavoastră alţi proiectanţi. Noi facem 
licitaţii pentru proiectare. Dacă ăştia sunt oamenii cu ăştia defilăm. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – dacă ei greşesc tot timpul atunci să îi puneţi pe listă 
şi să nu mai poată participa. Chiar tot timpul greşesc. Îm scrie aici refacerea carosabilului 
pentru modificarea punctului de racord. Păi, scuzaţi-mă, ştia unde este reţeaua de apă şi 
unde face racordul. Văd că acelaşi proiectant câştigă cinci sau şase lucrări într-un decurs 
destul de mic de timp. Chiar aşa nu putem să-i atragem atenţia: domnule, fă proiectul ca 
lumea.?Dvs. puneţi problema că suntem în campanie. Nu suntem împotriva extinderii 
reţelelor exact cum a spus şi domnul consilier Matei. Bun, dacă se extinde reţeaua, tot sunt 
oamenii şi utilajele acolo e bine, dar să ne anunţaţi pe noi înainte. Dvs. mă luaţi cu străzile. 
Păi, dvs asta faceţi în fiecare zi pentru că sunteţi primarul urbei şi trebuie să verificaţi şi să 
ştiţi şi străzile toate. Dar, văd că o interpretaţi tot timpul pe tentă politică orice problemă vă 
aducem la cunoştinţă şi nu vreţi să o luaţi în considerare. Foarte bine, aveţi maşina de vot, 
votaţi în continuare şi noi o să ne facem şi noi treaba noastră. Mulţumesc. 

Domnul primar Mircia Gutău – ca să am maşina de vot trebuie să munceşti şi am 
muncit foarte mult. Referitor la problema proiectanţilor vreau să vă spun că nu există 
proiectant care să facă un proiect de la cap la coadă şi pentru care să nu existe vreo 
dispoziţie de şantier. Vă dau un exemplu: am zăpăcit proiectanţii care proiectează lucrările  
de canalizare pe strada Ştirbei Vodă. Au făcut ridicările topo şi în timpul lucrărilor am întâlnit 
podeţe care nu erau figurate nicăieri şi care trebuiau subtraversate. Nu trebuiau date 
dispoziţii de şantier? Nu dă primarul dispoziţie de şantier! E un specialist care mă cheamă la 
faţa locului şi mă întrebă: facem podul din nou, îl facem cum trebuie? Atunci, ca primar, eşti 
de acord cu astfel de investiţii dacă specialistul îşi spune că aşa este bine şi automat cresc 
aceste preţuri. Tot timpul verniţi cu răutate. Aveţi în cap numai filozofii şi numai lucrături de 
bani. Vă asigur că nu se cheltuie un ban în plus. Dacă s-ar fi cheltuit bani în plus nu s-ar fi 
făcut atâtea lucrări în municipiul Râmnicu Vâlcea. 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore – cred că mesajul colegilor noştri de la PNL 
este unul foarte clar şi ar trebui să spună sus şi tare: ne opunem tuturor lucrărilor de investiţii 
pe care le face administraţia locală, investiţii în infrastructură pentru ca locuitorii oraşului să 
o ducă mai bine. Spuneţi pe şleau că aşa este pentru că văd că la toate lucrările de investiţii 
aveţi obiecţiuni. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – sunteţi cumva în PNL de susţineţi că acesta este 
mesajul nostru? 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore – acesta este punctul de vedere al consilierilor 
Partidului Naţional Liberal. Tot timpul se impun lucrărilor de investiţii în infrastructură. 

 Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate, se supune aprobării proiectul 
de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat cu lucrări suplimentare pentru 
obiectivul de investiţii ”Reţea apă potabilă, zona Morilor, str. Arinilor – de la Poenari, spre 
Buda”. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 abţineri (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan Eduard 
şi Panduraşu Adrian Iulian) se aprobă devizul general actualizat pentru obiectivul de 
investiţii ”Reţea apă potabilă zona Morilor, str. Arinilor - de la Poenari spre Buda” la valoarea 
totală de 252,115 mii lei, din care C+M – 223,052 mii lei, inclusiv TVA, conform anexei, care 
face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

 Devizul general actualizat conform alineatului precedent se păstrează la Serviciul 
Investiţii, Avize, Contracte din cadrul Direcţiei Investiţii şi Achiziţii Publice. 

În continuare, la punctul douăzeci şi unu din ordinea de zi sunt prezentate - 
Raportul şi proiectul de hotărâre privind  aprobarea devizului general actualizat cu lucrări 
suplimentare pentru obiectivul de investiţii “Inlocuire Retea apă potabilă, str. Inătesti”. 
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La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi-au prezentat avizele 
favorabile. 

Domnul consilier Nicolae Ion – la fel avem şi aici aceleaşi situaţii şi pentru a lămuri un 
pic lucrurile trebuie să intervenim legat de ceea ce s-a spus aici. Noi nu am spus că a greşit 
domnul primar. Nu ştiu ca domnul primar să fi făcut vreun proiect în baza căruia se execută 
aceste lucrări. Dacă o să observaţi şi de această dată mărim cu aproximativ 40% valoarea 
unei lucrări, care cu tot respectul, chiar dacă se fac afirmaţii de orice natură că se execută 
legal, eu vă spun dumneavoastră, cu toată responsabilitatea că nu se execută legal. De ce? 
Pentru că în momentul în care se aprobă o lucrare aceasta se execută în baza unei 
autorizaţii de construire. Autorizaţia de construire are un plan de situaţie, o documentaţie 
tehnică la bază şi dă o limită. Deci, în momentul în care ai ieşit din planul de situaţie şi             
ne-am dus şi am mai lungit acea reţea cu un metru sau cu o sută înseamnă că nu am 
respectat autorizaţia. Deci, asta este situaţia, iar noi ceea ce facem aici trebuie să facem de 
aşa natură ca lucrurile să fie legale, nu pentru că am avea ceva cu cineva sau pentru a 
spune că se duc fondurile, vezi Doamne, în nu ştiu ce direcţie o apucă. Nu ăsta este punctul 
nostru de vedere. Punctul nostru de vedere este că tot ce aprobă în şedinţele de consiliu 
local trebuie să fie din punct de vedere legal corecte, să respecte legea şi să nu lăsăm 
administraţia publică locală să greşească. Ăsta este punctul nostru de vedere şi de aceea 
observăm şi aici că se măreşte valoarea cu peste 30% aproape 40%. 

Domnul primar Mircia Gutău- dacă îmi permiteţi să dau un răspuns. Ar trebui să 
spuneţi adevărul până la capăt. Se măreşte doar pentru că se face o extindere de 470 metri 
pe strada Episcop Climent, stradă pe care nu o cunoaşte colegul, şi Scoruşului, stradă pe 
care nu o cunoaşteţi dumneavostră. Pe cele două străzi s-a făcut extinderea. 
Dumneavoastră ştiţi ceva că aţi învăţat cât aţi fost la IGSIC şi mergeaţi la constructor şi îi 
spuneaţi: Băi, băieţi aveţi pentru construcţia asta autorizaţie? Şi ei spuneau că: Păi, ştiţi, că 
nu ştiu ce... şi pe acest motiv îi luaţi la purecat. Vă asigur că în momentul în care se face 
extinderea se face şi extinderea autorizaţiei de construire pe traseul respectiv. 

Domnul consilier Nicolae Ion – domnule primar, afirmaţiile le-aţi făcut dvs. şi nu vreau 
să intru în jocul dumneavoastră. 

Domnul primar Mircia Gutău – modificarea este dată strict de prelungirea cu 470 de 
metri şi sunt bani din Fondul IID constituit la SC ACVARIM SA, bani pe care trebuie să-i 
investim pentru locuitori şi eu am promis că o să duc apa şi canalizarea şi le voi duce. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind  aprobarea devizului general actualizat cu lucrări suplimentare pentru 
obiectivul de investiţii “Inlocuire Retea apă potabilă, str. Inătesti”. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 abţineri (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan Eduard 
şi Panduraşu Adrian Iulian) se aprobă devizul general actualizat pentru obiectivul de 
investiţii ”Înlocuire reţea apă potabilă str. Inăteşti” la valoarea totală de 96,443 mii lei, din 
care C+M – 86,081 mii lei, inclusiv TVA, conform anexei, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 

Devizul general actualizat conform alineatului precedent se păstrează la Serviciul 
Investiţii, Avize, Contracte din cadrul Direcţiei Investiţii şi Achiziţii Publice. 

La punctul douăzeci şi doi din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat cu lucrări suplimentare pentru 
obiectivul de investiţii “Inlocuire Retea apă potabilă, str.Zambilelor”. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi-au prezentat avizele 
favorabile. 

Domnul consilier Nicolae Ion – şi aici venim cu aceeaşi problemă. De la valoarea 
iniţială mai suplimentăm şi venim la 125.345 lei. E bine. Nu avem nimic împotriva executării 
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lucrărilor, dar avem împotriva majorărilor din punct de vedere financiar. Nu considerăm că 
este corect. 

Domnul primar Mircia Gutău – din nou, şi aici este vorba de o extindere de 134 de 
metri. De asemenea, când s-a dat drumul s-a constatat că nu este presiune suficientă şi a 
trebuit să facem o staţie de pompare. Avem dispoziţia de şantier din partea dirigintelui de 
şantier şi avizul specialistului. 

Domnul consilier Nicolae Ion – cred că ar trebui să executăm lucrările fără autorizaţie, 
fără proiect pentru că îl plătim de două ori pe domnul proiectant şi la sfârşit tragem linie şi 
vedem cât face. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat cu lucrări suplimentare pentru 
obiectivul de investiţii “Inlocuire Retea apă potabilă, str.Zambilelor”. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 abţineri (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan Eduard 
şi Panduraşu Adrian Iulian) se aprobă devizul general reactualizat pentru obiectivul de 
investiţii “Înlocuire reţea apă potabilă str.Zambilelor” la valoarea totală de 96,722 mii lei, din 
care C+M – 86,938 mii lei, inclusiv TVA, conform anexei, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 

Devizul general reactualizat conform alineatului precedent se păstrează la Serviciul 
Investiţii, Avize, Contracte din cadrul Direcţiei Investiţii şi Achiziţii Publice. 

În continuare, la punctul douăzeci şi trei din ordinea de zi sunt prezentate - 
Raportul şi proiectul de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat cu lucrări 
suplimentare pentru obiectivul de investiţii “Inlocuire Retea apă potabilă, str.Argintari”. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi-au prezentat avizele 
favorabile. 

Domnul consilier Nicolae Ion – vom avea vreodată ocazia să vedem lucrări care merg 
de la un capăt la altul fără să mai suplimentăm fondurile alocate? 

Domnul primar Mircia Gutău – Nu, pentru că nu se pot face. În momentul în care 
mergi pe stradă şi sapi dai de nu ştiu ce problemă şi atunci trebuie dispoziţie de şantier. 
Când mergi pe stradă şi vezi că în stânga mai sunt zece case pe 60 de metri eu am grijă şi 
de oamenii respectivi şi le duc apă şi acolo. Tot timpul vor apărea modificări dacă sunt 
legale. 

Domnul consilier Nicolae Ion – ar fi bine să se meargă pe stradă înainte de a se 
începe lucrarea. 

Domnul consilier Crăciunescu Grigore – iar eu voi avea grijă să informez cetăţenii din 
zona respectivă că reprezentanţii Partidului Naţional Liberal se opun proiectelor de a duce 
apă şi canalizare la casele lor. 

Domnul consilier Nicolae Ion – se opun plăţii. Atenţie, cu peste 30% în plus faţă de 
devizul iniţial. 

Domnul consilier Matei Ion – doamnă preşedintă, faţă de cele spuse aici, eu cred că 
se trag nişte concluzii. Mergând pe firul logic automat dacă creşte cantitatea creşte şi 
valoarea. Este logic şi nu cred că trebuia intervenit la absolut fiecare punct. Dar, cred, 
domnule primar, că se desprinde o concluzie: pentru extinderea lucrărilor cred că trebuie 
informat şi consiliul local înainte de a se realiza pentru că sunt lucrări care nu se 
reglementează prin dispoziţie de şantier ci se aprobă prin hotărâre de consiliul local înainte 
de executare. Atât şi nimic mai mult. 

Domnul primar Mircia Gutău – domnule director, în momentul în care s-a ajuns pe 
teren şi se solicită modificarea şi se solicită o extindere, vine dirigintele de şantier cu 
propunerea prin dispoziţie de şantier, eu, spun că sunt de acord şi o supun aprobării 
consiliului local. După ce o aprobă consiliul local intră în execuţie. 

Domnul consilier Matei Ion – suntem în această fază? 
Domnul primar Mircia Gutău – bineînţeles. După ce se aprobă în consiliul local 

constructorul continuă lucrarea. 
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Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat cu lucrări suplimentare pentru 
obiectivul de investiţii “Inlocuire Retea apă potabilă, str.Argintari”. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 abţineri (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan Eduard 
şi Panduraşu Adrian Iulian) se aprobă devizul general actualizat pentru obiectivul de 
investiţii ”Înlocuire reţea apă potabilă str.Argintari” la valoarea totală de 125,345 mii lei, din 
care C+M – 106,074 mii lei, inclusiv TVA, conform anexei, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 

Devizul general actualizat conform alineatului precedent se păstrează la Serviciul 
Investiţii, Avize, Contracte din cadrul Direcţiei Investiţii şi Achiziţii Publice. 

La punctul douăzeci şi patru din ordinea de zi sunt prezentate - Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind actualizarea devizului general la 22.04.2009 al obiectivului de 
investiţii ”Sistematizare acces mijloace de transport, str. Ştrandului – DN64, Pasaj superior 
Râureni”. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor şi nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi-au prezentat avizele 
favorabile. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – în şedinţa din 30.04 luna trecută am aprobat toţi, în 
unanimitate, achiziţionarea unor terenuri adiacente sensului giratoriu de la Goranu. Raportul 
prezentat atunci conţinea preţul/m.p., suprafeţe solicitate şi chiar o schiţă din care se putea 
desprinde foarte bine necesitatea despăgubirii celor doi proprietari. Astăzi, ne propuneţi 
ceva asemănător, numai că astăzi nu ni se prezintă suprafeţele, nu ni se prezintă cât este 
preţul/m.p., nu ni se prezintă o schiţă din care să ne dăm seama că trebuie să facem lucrul 
ăsta şi cred că persoanele care întocmesc raportul sunt altele. Cred că este o greşală să 
propună modificarea devizului general şi trebuia să facă o propunere de achiziţionare a 
terenurilor, pe bună dreptate, că oamenii din zona respectivă nu mai au ce construi acolo. 
Dar, raportul este făcut cumva în bătaie de joc şi eu propun amânarea pentru a ni se 
prezenta un raport cum ni s-a prezentat şi la Goranu. Este normal să despăgubim cetăţenii 
din zona respectivă, dar, din baza raportului respectiv nu se poate trage concluzia 
respectivă. Ce suprafaă este? Cât dăm pe metrul pătrat? Să dăm banii aşa că se modifică 
devizul general, deviz general care acum trei luni l-am modificat din nou. 

Domnul primar Mircia Gutău – să înţeleg că aţi făcut doat o referire la proiectul de la 
Goranu. Pentru reactualizarea devizului general la această lucrare ni s-a spus foarte clar că 
achiziţionarea terenului trebuie inclus în valoarea devizului. Dumneavoastră aţi aprobat 
odată şi aţi aprobat şi preţurile la această lucrare de la strada Ştrandului şi acum suma 
respectivă este inclusă în deviz. Nu facem nimic altceva, nu plătim nimic în plus. 

Domnul consilier Vîrlan Eduard – la şedinţa de comisia ni s-a spus cu totul şi cu totul 
altceva şi de aceea am şi luat cuvântul. 

Domnul ing. Miftode Liviu, director Direcţioa Investiţii şi Achiziţii Publice – toată suma 
a fosta probată anterior şi ea este inclusă acum în valoarea devizului general. Noi nu facem 
decât să preluăm acele valori aprobate şi calculate pe suprafeţe în devizul general. Dvs. Aţi 
aprobat un deviz acum trei luni cu nişte sume estimate şi acum trebuie aprobat cu sumele 
reale deja aprobate de dumneavostră. 

Domnul consilier Nicolae Ion – cred că se poate soluţiona rapid în cadrul şedinţei de 
consiliu specificându-se în hotărârea pe care o vom lua astăzi că diferenţa constituie suma 
pentru despăgubirea cetăţenilor care sunt expropiaţi. 

Domnul primar Mircia Gutău – dar, asta scrie şi în material. 
Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 

hotărâre privind actualizarea devizului general la 22.04.2009 al obiectivului de investiţii 
”Sistematizare acces mijloace de transport, str. Ştrandului – DN64, Pasaj superior Râureni”. 

Întrunind 19 voturi “pentru” şi 3 abţineri (domnii consilieri: Nicolae Ion, Vîrlan Eduard 
şi Panduraşu Adrian Iulian) se actualizează devizul general la 22.04.2009 pentru obiectivul 
de investiţii ”Sistematizare acces mijloace de transport,str. Ştrandului – DN64, Pasaj 
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superior Râureni” în valoare totală de 3.910,28 mii lei, din care C+M – 1.583,20 mii lei, 
inclusiv TVA, conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

  Devizul general actualizat conform alineatului precedent se păstrează la Serviciul 
Investiţii, Avize, Contracte din cadrul Direcţiei Investiţii şi Achiziţii Publice. 

   În continuare, la punctul douăzeci şi cinci din ordinea de zi sunt prezentate  
“Raportul şi proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului Centrului de servicii 
terapeutice pentru copilul cu autism Mara – Rm. Vâlcea”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.5, pentru 
învăţământ, culte, sănătate, cultură, protecţie socială, activităţi sportive şi de agreement şi, 
fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind rectificarea 
bugetului Centrului de servicii terapeutice pentru copilul cu autism Mara – Rm. Vâlcea. 
 Cu vot unanim se rectifică bugetul Proiectului ”Centrul de servicii terapeutice pentru 
copilul cu autism Mara – Rm.Vâlcea”, pe anul 2009, prin redistribuirea unor sume la capitolul 
”Cheltuieli”, conform anexelor nr. 1 şi 2, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 
 Bugetul Proiectului ”Centrul de servicii terapeutice pentru copilul cu autism Mara – 
Rm.Vâlcea”, rectificat conform alineatului precedent, rămâne la aceeaşi valoare cu cea 
aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr.95/2009.  

La punctul douăzeci şi şase din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul 
de hotărâre privind rectificarea listei de investiţii obligatorii finanţate din Fondul IID pe anul 
2009”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind rectificarea listei de investiţii 
obligatorii finanţate din Fondul IID pe anul 2009. 

Întrunind votul unanim al membrilor Consiliului Local prezenţi la şedinţă se rectifică 
lista de investiţii obligatorii finanţate din Fondul IID pe anul 2009 prin redistribuiri de sume 
între poziţii, conform anexei, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 

În continuare, la punctul douăzeci şi şapte din ordinea de zi sunt prezentate 
“Raportul şi proiectul de hotărare privind trecerea unor bunuri din domeniul public al 
municipiului în domeniul public al statului” a blocurilor care fac parte din ansamblul de 
locuinţe în regim de închiriere pentru tineri prin ANL – Ostroveni 6 în vederea creării cadrului 
juridic favorabil vânzării acestora către cei în drept, precum şi trecerea terenurilor aferente 
acestor imobile din domeniul public al municipiului în domeniul privat al acestuia; 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării şi proiectul de hotărare privind trecerea unor 
bunuri din domeniul public al municipiului în domeniul public al statului. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele: 
- Construcţiile de locuinţe aferente imobilelor, identificate în anexa nr.1, care face 

parte integrantă din hotărârea adoptată, trec din proprietatea publică a municipiului Râmnicu 
Vâlcea în proprietatea publică a statului, în vederea trecerii acestora în proprietatea privată 
a statului conform prevederilor legii organice. 

- Construcţiile de locuinţe prevăzute mai sus, după trecerea lor în proprietate privată 
a statului, rămân în administrarea Consiliului Local al municipiului Râmnicu Vâlcea, în 
vederea vânzării către cei în drept, la cererea acestora, în condiţiile legii. 
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- Locuinţele prevăzute mai sus, pentru care nu sunt înregistrate solicitări de 
cumpărare în condiţiile legii din partea titularilor contractelor de închiriere, sau cele vacante, 
se administrează în continuare ca locuinţe pentru tineri, destinate închirierii.  

- Terenurile aferente construcţiilor de locuinţe prevăzute mai sus şi identificate 
conform anexei nr.2, care face parte integrantă din prezenta hotărâre trec din domeniul 
public al municipiului în domeniul privat al acestuia. 

 Consecinţă a prevederilor de mai sus, se modifică în mod corespunzător Hotărârea 
Consiliului Local nr. 38/26.02.2009. 

La punctul doua zeci s i opt din ordinea de zi sunt prezentate « Raportul s i proiectul 
de hota râre privind stabilirea chiriei la locuint ele pentru tineri, destinate inchirierii, pentru 
titularii de contract care au împlinit vârsta de 35 de ani». 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.5, pentru învăţământ, culte, sănătate, cultură, 
protecţie socială, activităţi sportive şi de agrement şi, fără completări sau modificări se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind stabilirea chiriei la locuinţele pentru tineri, 
destinate inchirierii, pentru titularii de contract care au împlinit vârsta de 35 de ani. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
-Începând cu 01.06.2009, nivelul chiriei la locuinţele pentru tineri destinate închirierii 

pentru titularii de contract care au împlinit vârsta de 35 de ani, se stabileşte astfel : 
a) pentru garsonieră în suprafaţă construită de 68,47 m.p. – 214 lei/lună; 
b) pentru apartament în suprafaţă construiă de 91,09 m.p. – 285 lei/lună. 
 Modelul de calcul al chiriei stabilite conform alineatul precedent este prezentat în 

anexa nr.1, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. 
- modelul de contract pentru închirierea locuinţelor destinate închirierii pentru tineri, 

conform anexei nr.2, care face parte integrantă din hotărârea adoptată. Anexa nr.2 
înlocuieşte anexa cu acelaşi număr, aprobată prin Hotărârea Consiliului Local nr.88/2004. 

La punctul douăzeci şi nouă din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil teren” în suprafaţă de 139.940 m.p., 
proprietatea municipiului, situat în zona Baraj Sud – Staţia de Epurare, în două loturi de 
28.308 m.p., respectiv 116.632 m.p.    

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.4, de organizare şi dezvoltare urbanistică, 
realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, gospodărie comunală, 
conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură  şi, fără completări sau modificări, se 
supune aprobării proiectul de hotărâre privind dezmembrarea unui imobil teren. 

Cu vot unanim se aprobă dezmembrarea imobilului – teren în suprafaţă de 139.940 
m.p., având numărul cadastral 14504, proprietatea municipiului Râmnicu Vâlcea, situat în 
zona Baraj Sud – Staţia de Epurare, în două loturi, după cum urmează : 

A. Lotul nr.1 în suprafaţă de 28.308 m.p., proprietatea municipiului, cu notarea 
în Cartea funciară a dreptului de concesiune în favoarea S.C. AMBIENT 
S.A. ; 

B. Lotul nr.2 în suprafaţă de 116.632 m.p., proprietatea municipiului, cu 
menţinerea celorlalte notări existente în Cartea Funciară. 

Toate cheltuielile legate de întocmirea documentaţiei de dezmembrare a actului 
notarial şi taxele de înscriere în Cartea Funciară a noii situaţii cadastrale vor fi suportate de 
către S.C. AMBIENT S.A.  

Întrucât raportul şi proiectul de hotărâre înscrise la punctul treizeci din ordinea de 
zi au fost retrase sunt analizate în continuare la punctul treizeci şi unu din ordinea de zi 
“Raportul şi proiectul de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor Consiliului Local în 
Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. ACVARIM S.A. Râmnicu Vâlcea”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
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finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări se supune aprobării proiectul de hotărâre privind mandatarea reprezentanţilor 
Consiliului Local în Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. ACVARIM S.A. Râmnicu 
Vâlcea. 
 Cu vot unanim se mandatează reprezentanţii Consiliului Local în Adunarea Generală 
a Acţionarilor la S.C. ACVARIM S.A. să îndeplinească atribuţia prevăzută la art.2, lit.k) din 
Contractul – cadru de reprezentare, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local nr.19/2009, 
respectiv « să aprobe criteriile de performanţă specifice, precum şi obiectivele cuantificate 
privind reducerea creanţelor şi plăţilor restante, a pierderilor, a cheltuielii la 1.000 lei venituri, 
şi creşterea productivităţii muncii», prezentate în anexa, care face parte integrantă din 
hotărârea adoptată. 
 Criteriile de performanţă specifice, precum şi obiectivele cuantificate privind 
reducerea creanţelor şi plăţilor restante, a pierderilor, a cheltuielii la 1.000 lei venituri, 
creşterea productivităţii muncii, aprobate de către AGA conform alin.(1), vor fi preluate printr-
un act adiţional la contractul de mandat încheiat între Consiliul de Administraţie şi directorul 
general al societăţii comerciale. 
 Începând cu data adoptării hotărâri, orice prevederi contrare îşi încetează 
aplicabilitatea. 

La punctul treizeci şi doi din ordinea de zi sunt prezentate “Raportul şi proiectul de 
hotărâre privind modificarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al primarului”, 
aprobat prin anexa nr.2 la Hotărârea Consiliului Local nr.14/2007, prin transformarea 
postului de inspector, clasa I, grad debutant din cadrul Direcţiei pentru Evidenţa Persoanelor 
– Compartimentul Informatică, Relaţii cu Publicul, Secretariat, în postul de inspector, clasa I, 
grad asistent, treapta 3, precum şi a postului de inspector, clasa I, grad debutant, din cadrul 
Serviciului Evidenţă şi Gestiune Patrimoniu, în postul de inspector, clasa I, grad asistent, 
treapta 3. 

Cu avizul favorabil al comisiei de specialitate nr.1, pentru administraţie publică locală, 
juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind modificarea statului de funcţii al 
aparatului de specialitate al primarului. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al 
primarului, aprobat prin anexa nr.2 la Hotărârea Consiliului Local nr.14/2007, prin 
transformarea a două posturi, după cum urmează : 

• în cadrul Direcţiei pentru Evidenţa Persoanelor – Compartimentul Informatică, Relaţii 
cu Publicul, Secretariat, postul de inspector, clasa I, grad debutant se transformă în 
postul de inspector, clasa I, grad asistent, treapta 3; 

• în cadrul Serviciului Evidenţă şi Gestiune Patrimoniu, postul de inspector, clasa I, 
grad debutant se transformă în postul de inspector, clasa I, grad asistent, treapta 3. 
În continuare, la punctul treizeci şi trei din ordinea de zi sunt prezentate « Raportul şi 

proiectul de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Poliţiei 
Comunitare Râmnicu Vâlcea», aprobate prin  anexele nr.1 şi nr.2 din Hotărârea Consiliului 
Local nr.28 din 29 ianuarie 2009.  

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi nr.3, pentru 
servicii publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi 
privat, agricultură şi, fără completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii ale Poliţiei Comunitare 
Râmnicu Vâlcea. 

Cu vot unanim se aprobă modificarea organigramei şi statului de funcţii ale Poliţiei 
Comunitare a municipiului Râmnicu Vâlcea, aprobate prin  anexele nr.1 şi nr.2 din Hotărârea 
Consiliului Local nr.28 din 29 ianuarie 2009, în sensul desfiinţării unui număr de 16 posturi, 
după cum urmează : 

• se desfiinţează 2 (două) posturi ocupate de salariaţi ca Referent debutant ; 
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• se desfiinţează 11 (unsprezece) posturi ocupate de salariaţi ca Referent III; 
• se desfiinţează 3 (trei) posturi ocupate de salariaţi ca Referent II.  
La concedierea efectivă a salariaţilor care ocupă posturi de natura celor desfiinţate 

potrivit prevederilor de mai sus, se va ţine cont de următoarea ordine de prioritate : 
- raportul de serviciu/muncă al funcţionarilor publici/personal contractual, care 

cumulează două sau mai multe funcţii, precum şi ale celor care cumulează 
pensia cu salariul ; 

- raportul de serviciu/muncă al funcţionarilor publici/personal contractual care 
îndeplinesc condiţiile de pensionare pentru limită de vârstă ; 

- raportul de serviciu/muncă al funcţionarilor publici/personal contractual care 
îndeplinesc condiţiile de pensionare anticipată la cererea lor ; 

- funcţionarii publici/personal contractual care au o slabă preocupare pentru 
realizarea sarcinilor de serviciu şi au obţinut în ultimul an calificativul 
”nesatisfăcător” sau ”satisfăcător”. 

  La punctul treizeci şi patru din ordinea de zi “Diverse” sunt prezentate mai multe 
materiale cu excepţia subpunctului unu – “Raport şi proiect de hotărâre privind aprobarea 
unui schimb de terenuri”,  şi subpunctului trei – “Raport privind reanalizarea Hotărârii 
Consiliului Local nr.91/2009”, care au fost retrase de domnul primar Mircia Gutău. 
  Astfel la subpunctul doi de la punctul “Diverse” sunt prezentate  “Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind aprobarea majorării de capital social la SC ACVARIM SA din 
vărsămintele efectuate şi mandatarea membrilor AGA în a hotărî cu privire la aprobarea 
majorării de capital”. 

Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi, fără completări sau 
modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind aprobarea majorării de capital 
social la SC ACVARIM SA din vărsămintele efectuate şi mandatarea membrilor AGA în a 
hotărî cu privire la aprobarea majorării de capital. 

Cu vot unanim se aprobă majorarea capitalului social al S.C. ACVARIM S.A. 
Râmnicu Vâlcea cu suma de 65.345 lei, rezultată ca diferenţă între costurile iniţiale, 
estimate în anul 2005, şi cele efectiv decontate pentru achiziţionarea de utilaje prin contracte 
de leasing.  

De asemenea, se mandatează reprezentanţii Consiliului Local în Adunarea Generală 
a Acţionarilor la S.C. ACVARIM S.A. să hotărască cu privire la majorarea capitalului social al 
acestei societăţi pentru suma de 27.293,74 lei, sumă reprezentând vărsăminte efectuate din 
bugetul local în lunile octombrie – decembrie 2008. 
  În continuare la subpunctul patru de la punctul “Diverse” sunt prezentate 
“Raportul şi proiectul de hotărâre privind trecerea unei suprafeţe de teren din domeniul 
public în domeniul privat al municipiului şi aprobarea concesionării directe a acesteia”. 
  Cu avizele favorabile ale comisiilor de specialitate nr.1, pentru administraţie publică 
locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor; nr.2, de buget-
finanţe, prognoze economico-sociale; nr.3, pentru servicii publice şi comerţ, întreprinderi 
mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, agricultură şi nr.4, de organizare şi 
dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, protecţia mediului înconjurător, 
gospodărie comunală, conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură şi, fără 
completări sau modificări, se supune aprobării proiectul de hotărâre privind trecerea unei 
suprafeţe de teren din domeniul public în domeniul privat al municipiului şi aprobarea 
concesionării directe a acesteia. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
- trecerea din domeniul public în domeniul privat al municipiului a unui teren în 

suprafaţă de 1,0 m.p. (rot.), situat în b-dul Pandurilor, nr.11, parterul blocului A8/1, sc.E, 
conform planului de situaţie, anexă la hotărârea adoptată. 
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-concesionarea directă a terenului prevăzut la alin.(1), în vederea realizării unui acces 
din exterior la apartamentul nr.4, pentru proprietarul acestuia, în scopul schimbării destinaţiei 
apartamentului în spaţiu comercial. Preţul concesiunii este de 430 EURO/m.p. - echivalent 
în lei la data încheierii contractului de concesiune. Perioada de concesiune este de 25 de 
ani. 

- împuternicirea primarului municipiului să semneze contractul de concesiune directă 
a suprafeţei de teren prevăzută mai sus. 

La subpunctul cinci de la punctul « Diverse » sunt prezentate « Raportul şi 
proiectul de hotărâre privind demararea procedurilor de achiziţie publică a unei staţii de 
sortare manuală a deşeurilor-depozitul Feţeni». 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile.  

Domnul primar Mircia Gutău – dacă îmi permiteţi să vă explic de ce am băgat la 
« Diverse ». Timpul este foarte scurt. Am realizat că din luna iunie când vom da drumul la 
groapa de gunoi trebuie să funcţionâm şi să avem şi o staţie de sortare a deşeurilor pentru 
că colectarea selectivă nu se realizează aşa cum trebuie pe întreg teritoriul municipiului. De 
aceea am considerat că este bine ca Primăria, prin intermediul Direcţiei Administrării 
Domeniului Public, să deţină o staţie (o hală) de sortare manuală. De asemenea, groapa de 
gunoi va fi păzită pentru că ne impun normele Uniunii Europene. Nu vor mai fi acceptaţi 
rromii care să meargă să umble prin deşeuri şi atunci vom face sortarea selectivă şi avem 
nevoie să angajăm vreo 30 de persoane ca să facem un lucru civilizat impus de normele 
Uniunii Europene. Acest lucru îl va face ADP-ul şi eu garantez că salarizarea şi premierea 
personalului se va face valorificarea deşeurilor selectate. 

Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind demararea procedurilor de achiziţie publică a unei staţii de sortare manuală 
a deşeurilor-depozitul Feţeni. 

Cu vot unanim se aprobă demararea procedurilor de achiziţie publică a unei staţii de 
sortare manuală a deşeurilor – Depozit Feţeni.  
   În continuare, la subpunctul şase de la punctul “Diverse” sunt prezentate 
“Raportul şi proiectul de hotărâre privind modificarea şi completarea organigramei şi statului 
de funcţii ale Direcţiei Administrării Domeniului Public prin înfiinţarea unor noi structuri 
funcţionale”. 

La solicitarea doamnei preşedinte de şedinţă comisiile de specialitate nr.1, pentru 
administraţie publică locală, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor 
cetăţenilor; nr.2, de buget-finanţe, prognoze economico-sociale şi nr.3, pentru servicii 
publice şi comerţ, întreprinderi mici şi mijlocii, administrarea domeniului public şi privat, 
agricultură şi-au prezentat avizele favorabile 

Domnul primar Mircia Gutău – după cum ştiţi ieri am dat în folosinţă adăpostul pentru 
câini de la Feţeni şi de aceea este necesar să aprobăm aceste posturi. Oamenii care vor 
lucra acolo vor fi oameni care locuiesc în cartierul Feţeni şi în Goranu ca să fie transportul 
mai uşor. Avem medic, avem sală de opraţii. Deci, începând de luni vom proceda la 
strângerea câinilor conform normelor Uniunii Europene. Aş vrea să ştiţi şi dvs. că odată 
strânşi câini ei vor sta 7 zile acolo pentru a putea fi adoptaţi de o familie sau alta, iar după 
aceea cei bolnavi vor fi eutanasiaţi, iar ceilalţi vor fi castraţi. Acestea sunt normele şi le vom 
aplica cu stricteţe. De asemenea, adăpostul va fi păzit pentru că nici un câine nu trebuie să 
fie liber şi de aceea vom avea pază 24 din 24 de ore. Avem depozit de alimente şi sală unde 
se prepară hrana pentru câini. Aş vrea cu această ocazie să invit toate fundaţiile care doresc 
să se alăture Primăriei să contribuie la aducerea de alimente în aşa fel încât câinii să 
trăiască în condiţii bune. 
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Nemaifiind alte discuţii pe marginea celor prezentate se supune aprobării proiectul de 
hotărâre privind modificarea şi completarea organigramei şi statului de funcţii ale Direcţiei 
Administrării Domeniului Public prin înfiinţarea unor noi structuri funcţionale. 

Cu vot unanim se aprobă următoarele : 
- în cadrul Direcţiei Administrării Domeniului Public, se înfiinţează Secţia Depozit 

Deşeuri Feţeni, în subordinea inginerului şef, cu un număr de 53 de posturi, secţie care va 
avea în subordine două sectoare : Sector Staţie Sortare Deşeuri şi Sector Staţie Compost. 

- înfiinţarea Sectorului Gestionare Câini fără Stăpân în cadrul Secţiei Curăţit Căi 
Publice, cu un număr de 15 posturi. 

- organigrama şi statul de funcţii ale Secţiei Depozit Deşeuri Feţeni şi ale Sectorulului 
Gestionare Câini fără Stăpân, înfiinţate conform prevederilor de mai sus, potrivit anexelor 
nr.1 şi nr.2, care fac parte integrantă din hotărârea adoptată. 

Consecinţă a prevederilor de mai sus, organigrama şi statul de funcţii ale Direcţiei 
Administrării Domeniului Public, aprobate prin Hotărârea Consiliului Local nr.27/2009, se 
modifică în mod corespunzător.  

Doamna consilier Tîrlea Alina Eugenia anunţă că s-a încheiat mandatul de trei luni 
pentru funcţia de preşedinte de şedinţă, motiv pentru care solicită formularea de propuneri 
pentru această funcţie. Astfel domnul consilier Filip Teodosie propune ca preşedinte de 
şedinţă pentru următoarele trei luni pe doamna consilier Bălan Mariana. 

Nemaifiind alte propuneri se supune aprobării propunere formulată de domnul 
consilier Filip Teodosie şi cu vot unanim se  aprobă ca doamna consilier Bălan Mariana să 
îndeplinească funcţia de preşedinte de şedinţă pentru un mandat de trei luni. 
  Nemaifiind alte probleme de discutat, şedinţa se încheie. 

 
 
 
 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,        SECRETAR MUNICIPIU, 
 

Alina Eugenia Tîrlea            jurist Toma Mihăescu 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
Tehn/Red. R.M. 
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